
 

 
 

Skolebestyrelsesmøde 
 

Dagsorden til møde d. 29.august 
Kl. 18.00 – 20.30, på afdeling Marienlyst 

 

 

Mødedeltagerere 

 

   

   

Dagsorden 
 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 
Godkendt  

Sag nr. 2  Spørgsmål til informationsskrivelsen/ orientering 

15 min   
Orienteret 

Styrelsen for undervisnings kvalitet har lagt statistikker ud offentligt hvor 
blandt andet Trekløverskolens resultater er med, da der har været en 

nedgang i matematik og vi derfor ligger under forventet niveau. Desuden 

har vi et stort elevfravær. De nye tal fra FP9 2023, kommer ud den 
14/09/23. ud fra FP9 2023. 

 
Når man trækker elevfraværet, så er det for hele skolen, dermed Basen 

og de grupper hvor mange lider af skoleværing, hvilket påvirker tallene. 

Der er på MA ansat en pædagog, der har til opgave tage sig af de børn 
med meget fravær men også de børn som kun er i skole fysisk, samt yde 

støtte på enkelte børn. 
Tages op igen når de nyeste tal kommer. 

Sag nr. 3 Præsentation af nye medarbejdere/ 5 min/ 

orientering 
Der er kommet to nye medarbejderrepræsentanter, Michelle fra FA og 

Nazif fra MA.  

Forældrerepræsentanter: 
Marie Frederiksen 

Mette Horsleben 
Maria Vedby Kristensen 

Maria Britt 
Thomas Sander (afbud) 

Finn Filsø (afbud) 

 
Medarbejderrepræsentanter: 

Nazif Altintas 
Michelle Linde Danielsen 

 

Ledelsesrepræsentanter: 
Joy Frimann Hansen 

Jette Low 
 

Elevrepræsentanter: 
 

 

Sekretær 
Sabine Bartholin 
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Sag nr. 4 Nyt fra elevrådet udgår hvis der endnu ikke er valgt 
repræsentanter orientering/ 10 min 

Der har ikke været valg endnu.  
 

Sag nr. 5 Planlægning af årets arbejde, se bilag om møder og 

principper/ drøftelse og beslutning/ 45 min 

Der er brug for at der er mere klare rammer for principperne, måden de 
bliver udarbejdet på, og hvordan bruger vi dem. 

 
Lige nu er der en opfattelse af at de ligger der, men ikke bruges eller 

åbnes mere efter de er lavet. 
Principper, politikker og retningslinjer skal alle gennemgås, der er nogle 

som skal være der og nogle som er overflødige og forældet i forhold til 

hvad vi arbejder ud fra. 
Skolebestyrelsen tager sig af principperne, MED tager sig af 

retningslinjerne. 
 

Der er ved at blive udarbejdet en trivselsstrategi. 

Der bliver nedsat en arbejdsgruppe med personale, elever og evt 
forældre der skal se på hvad er trivsel for de forskellige grupper, hvad 

skal der til for at vi lykkes, og trivslen opretholdes. 
 

Der mangler flere ting på hjemmesiden, den er under luppen til en 
oprydning, men har ikke været prioriteret sidst skoleår. 

Adm. Fjerner de principper der ikke er relevante 

Konfirmationsforberedelse – fjernes  
Lejrskole – afventer budgetforslag 

Princip for åben skole – fjernes 
Lektier - revideres 

SFO – revideres, den dag SFO-leder er med på SB-møde, og der er tilsyn 

med SFO’erne. 
- SB undre sig over at det er en forældre opgave at føre tilsyn med 

SFO, Joy beskriver hvordan og hvorfor. 
Arbejdets fordeling imellem personalet – revideres men er obligatorisk 

Ordensregler for Trekløverskolen – obligatorisk  

 
Der savnes en retningslinje for digital dannelse, og brugen af blandt 

andet computere og sociale medier, både i skoletiden og privat, især 
efter at mellemtrinnet også har fået PC’er, det har gjort at lærerne fx 

ikke længer kan lukke for kanaler eller styre/se hvad eleverne laver i 
timerne – ønske om punkt til SB-møde. 

 

Klubben i Græse er blevet bedt om at tage stilling til brugen af PC i 
klubtiden fra forældresiden. 

 
Joy laver en plan over principperne og på hvilket møde de forskellige skal 

revideres. 

 
Passer datoerne for de planlagte SB-møder? 

De pædagogiske ledere inviteres med på de forskellige møder, der skal 
sættes 1 times tid af til dem. 
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Oplæg ønsker fra SB til pæd. Leder: Hvad har de arbejdet med, Mål, 
resultater, gode historier, dårlige oplevelser mm. 

 
Elevfravær ønskes gennemgået regelmæssigt, sammen med elev til- og 

fragang, dvs. September, januar og maj. 

 
Som udgangspunkt tilføjer man ønsker om punkter ved hvert møde, der 

skal på næste gang, med mindre det er akut. 
Det er meget tidskrævende at vente på svar om evt. ekstra punkter. 

Der tilføjes et punkt der hedder ”nyt fra SB” her kan man komme med 

ekstra punkter og vurdere om det er noget der fylder mere og derfor skal 
på næste gang. 

Sag nr. 6 Høringssvar -budget, bilag kommer ud formentlig 

fredag / drøftelse og beslutning 20 min 
Punkterne der skal laves høringssvar omkring diskuteres. 

Mange af punkterne ligger tæt op ad forslagene fra sidste år, der kan 
kigges på høringssvarene ligeledes. 

SB ønsker at være cc på MED udvalgets høringssvar. 

Sag nr. 7 Valg til Skolebestyrelsen, suppleringsvalg, drøftelse 
og beslutning om hvornår og hvordan/ 10 min  

Joy har lavet en tidsplan, denne ligges på AULA, der er allerede to der 

har meldt sig, muligvis flere. 
Der skal bruges et par stykker fra SB den 19. september kl. 17.00, Maria, 

Mette og Marie møder gerne op. 

Sag nr. 8 Valg til husråd, drøftelse og beslutning/ 10 min 
Husrådsvalget ligges den 19. september, i forlængelse af valget til 

skolebestyrelsen. 

Sag nr. 9 Status fra alle afdelinger, orientering + spørgsmål, 
30 min 

FA: der kom et par opsigelser op til og efter sommerferien, der er derfor 

ansat en ny BHK leder med mange års erfaring, og en ny mandlig lærer. 
Her var der en lille rokering af hvilke lærer der skulle varetage hvilket 

fag, efter et par læreres ønske om at byde ind på nogle af de fag der 
manglede. 

Der er blevet holdt en nyt type forældremøde hvor både elever og 

forældre var med, det fungerede rigtig godt, og gav meget positiv 
feedback. 

 
MA: der er ansat en ny inklusions pædagog, der har været en god og 

rolig opstart også for de nye 7. klasser. 
Vi har været udfordret på at vi har måtte tage mange nye ind i Basen, og 

har derfor måtte flytte to lærer der ud fuld tid, der skal derfor ansættes 

en ny naturfagslærer til 8. årg. 
 

GB: Der er ansat en ny til gruppeordningen med matematik og god 
erfaring, samt en ny matematiklærer på 4.- og 5. årg.  

 

Ved skoleårets start har der været foredrag for alle lærere, og 
pædagoger i uge 34, for hele kommunen. Oplæggene skulle give fælles 

viden. Det handlede blandt andet om psykiske sygdomme og diagnoser, 
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af en børne-unge psykiater, samt en psykolog, der har holdt et oplæg om 
mentalisering og mentaliserings svigt. 

  

Sag nr. 10 Punkter til næste gang 
 

Sag nr. 11 Evt. 

 

Sag nr. 12  Personalenyt 
Gennemgået i punkt 9. 

  

Mødeplan: 

 

Suppleringsvalg og husrådsvalg d. 19. september 

26.september: SB-møde på Græse 

26.oktober: SB-Møde på Falkenborg 
23.november: SB-Møde på Marienlyst 

10.januar:SB -Møde 
27.februar: SB-Møde 

11.april: SB-Møde 
29. Maj: SB møde 

  

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


